



Blue Pearl



Fishing for pearls

Like the blue hour itself, Blue Pearl captures moments suspended between light and shadow. The glaze shimmers in shades of black, anthracite, and a hint of blue – reminiscent of mysteriously dark waters in the evening light. Irregular, cloud-like patterns turn dishes into small works of art. Whether modern fine dining or creative fusion cuisine, Blue Pearl brings character and elegance to the table.

BLUE PEARL fängt, wie die blaue Stunde, Momente zwischen Licht und Schatten ein. Die Glasur schimmert in Nuancen von Schwarz, Anthrazit und einem Hauch von Blau – wie eine geheimnisvoll dunkle Wasseroberfläche im Abendlicht. Unregelmäßige, wolkenartige Formen machen Speisen zu kleinen Kunstwerken. Ob modernes Fine Dining oder kreative Fusion Cuisine, BLUE PEARL bringt Charakter und Eleganz auf den Tisch.

BLUE PEARL



SCHÜSSEL OVAL
BOWL OVAL
18X14CM

#	0007 01 3318 91 008095
≡	18cm x 14cm / 7.09" x 5.51"
🍷	0.22l / 7.44oz
📦	400 g
📏	4cm / 1.57"
📦	1
🏷️	10,39 €



SCHÜSSEL OVAL
BOWL OVAL
23X17CM

#	0007 01 3323 91 008095
≡	23cm x 17cm / 9.06" x 6.69"
🍷	0.39l / 13.19oz
📦	600 g
📏	5cm / 1.97"
📦	1
🏷️	17,66 €

